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 1202באפריל  5פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

 בלשכת ראש המועצה. 05.04.21-ה פרוטוקול ישיבת הנהלת מועצת בנימינה גבעת עדה שהתקיימה ביום שני

 ראש המועצה. - איתי ויסברג משתתפים:

 

 המועצה:חברי 

 
 

אהרון , בראל אלינורמנחם ברגב, ג'קלין בן עמי אריקסון, אפרת מזרחי, 

 .שלום טרם, אביב רגב שיאחי,

 אביטל תבור נעדרו:

 מנכ"לית המועצה - גרמן ניצן מחנאי צוות מקצועי:

 מהנדסת המועצה - שרון פישמןשרון פישמן  

 גזבר –צור אוריון   -אושרת נגר

 מנהלת אגף שירות לתושב ותפעול -אושרת נגר 

 דובר –עומרי פורת 

 יועמ"ש –עו"ד דני נחליאלי 

 

 

 על סדר היום:

 .16.2.21 -המלצות פרוטוקול ועדת גבעת עדה מיום ה .1

 .9.2.21-ומיום ה 25.1.21 -המלצות פרוטוקול  ועדת בנימינה מיום ה .2

 ., גבעת עדה10131גוש  20,32-34תכנון מחדש בחלקות  - 353-0887448תכנית אישור  .3

ע"י אושרת נגר, מנהלת אגף  106וזמני טיפול מוקד  בבתי התושבים מים פיצוצי נהלים בנושאהצגת  .4
  שירות לתושב ותפעול.

 דיון בנושא נציגים להרכב מועצה דתית. .5

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ברכה,ב

 איתי ויסברג

 ראש המועצה         
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 ריכוז החלטות:

 

 20,32-34תכנון מחדש בחלקות  - 353-0887448הנהלת המועצה מאשרת את עדכון תכנית  1

 , גבעת עדה.10131גוש 
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 מהלך הדיון:
 

 .16.2.21 -המלצות פרוטוקול ועדת גבעת עדה מיום ה .1
 דיון בעניין המלצות פרוטוקול ועדת גבעת עדה.  תקייםה

 יש הזמנה במערכת.  סככה בתחנת הסעה בגבעל 

 השלט ילך לארכיון.ש , הוחלטסה למבנה לשכת התעסוקה, יצא לדרךצו הרי 

  אפרת העלתה את פיזור הספסלים במרחב הציבורי על מפה, תעביר את המפה לשרון

 המהנדסת.

 

 .9.2.21-ומיום ה 25.1.21 -בנימינה מיום ההמלצות פרוטוקול  ועדת  .2
 התקיים דיון בעניין המלצות פרוטוקולים של ועדת בנימינה. 

לאחר  שלישי, יום קק"ל נפגשת עם המהנדס שלהקרוב ביום חמישי ש עדכנה המועצה,  מהנדסתשרון, 

 פגישה בשטח לראות מתי מתחילים את העבודות.תערך מכן 

בדומה מכינה תכנית של כל השצ"פים של בנימינה וגבעת עדה, נה כי היא עדכ המועצה,  מהנדסת, שרון

 תכנית הסלילה. ל

 

 ., גבעת עדה10131גוש  20,32-34תכנון מחדש בחלקות  - 353-0887448תכנית אישור  .3
נדרש אישור מליאה לעדכון התכנית. רחוב הראשונים גבעת עדה, מסבירה: , מהנדסת המועצה, שרון

שטח ירוק שלא מאפשר כניסה של כלי רכב. יש תושב פרטי שרצה ליזום תב"ע משנה דרך רגבים. יש 

זכויות, והמועצה צריכה את השינוי כדי להיכנס לשטח. יש פה הזדמנות. השטח נשאר שטח ירוק רוצים 

 שתהיה אפשרות לסוע דרך.

היזמים של זכות הנעה בתחום הזה. רק משנים סטטוטורית את השימוש בכלי רכב. מכיוון שאנו 

 התכנית כי השטח של המועצה צריכים לאשר במליאה.

: במקרה הזה הרווח לציבור הסדרת מצב קיים להיות חוקי במימון פרטי. מעוניין להסדיר ויסברג איתי

 את הכל עד גבע בהמלצתה של אפרת.

 20,32-34תכנון מחדש בחלקות  - 353-0887448החלטה: הנהלת המועצה מאשרת את עדכון תכנית 

 ., גבעת עדה10131גוש 

 

 

ע"י אושרת נגר, מנהלת אגף  106וזמני טיפול מוקד  בבתי התושבים מים פיצוצי נהלים בנושאהצגת  .4
  שירות לתושב ותפעול.

 : , מנהלת אגף שירות לתושב ותפעול הציגה את הנהלים בנושא פיצוצי מיםאושרת

, ח לבתיה"קריאות חריגות מתקבל דו אחת לחודשיים מבצעים קריאות בכל מדי המים, ברגע שיש

 התראה על קריאה חריגה.  עם והיא מוציאה דואר רשום  מרכזת תחום המים,

 אפים ומיילים לקצר תהליכים. סבשנה האחרונה התחלנו לשלוח וואט

יודע צריך למלא הכרה בנזילה, וצריך להציג אסמכתא שטיפל בנזילה. פה גם מכירים  תושבלאחר שה

ומים של תיקון נזילה. בכל שנה, מכירים עד פעמיים של נזילה, הספירה היא מהפעם בהצהרות/ ציל

 תקופות בשנה.  2האחרונה. 
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 . מבקשת לבדוק מדי קריאה מרחוק אפרת

 .2020לשנת  106 אושרת מציגה את סיכום פעילות מוקד

 תברואה, גינון וביוב. -הן . רוב הפניות 8128סך כל פניות 

 טיפול שלהן לוקח זמן.הממוצע פניות פתוחות בחודש, ישנן פניות שמשך  150היום מצליחים לייצב ל

 

 עדכוני ראש המועצה. .5
 - רמי גבעת עדה

הוצגה עמדת המועצה המגולמת בתוך תכנית המתאר ואת הפעולות שבוצעו למניעת הבינוי במתחמים 

 חוזית ופניה של ראש המועצה לרמ"י.מהוועדה המ 78 77המדוברים: בקשה להכרזה על סעיפים 

 –רחוב הגפן 

 המהנדסת הציגה את מצב העניינים מול הקבלן, לרבות השימוע שבוצע לו.

 

 
 

 דיון בנושא נציגים להרכב מועצה דתית. .6
הוצג מכתב היועמ"ש של המשרד לענייני דת המסביר את אופן בניית הרכב למועצה הדתית ומפתח 

  נתבקשה להציג את מועמדיה, על פי המפתח בהקדם. הבחירה לכל סיעה. כל סיעה

 
 

 

 

 

 

 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה,

 איתי ויסברג                                                                           

 ראש המועצה       

 

 

 


